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Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyű lésrő l szóló 2012. évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014. (II . 24 .) OGY
határozat 124 . § (1) bekezdése alapján „Miért nem akadályozták meg a magyar rendvédelmi szervek
az ökényuralmi jelképeket használó, orosz, putyinbarát motorosklub magyarországi vonulását? ”
címmel írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok benyújtani Pintér Sándor belügyminiszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt napokban sajtóhírek és videofelvételek jelentek meg Magyarországon az oros z
állampolgárokból szerveződő Éjjeli farkasok nevet visel ő motoros klub budapesti látogatásáról . A
felvételeken orosz katonai emlékm űveket látogatnak meg a klub tagjai, az orosz nemzeti lobogón tú l
önkényuralmi jelképeket (sarló és kalapácsos zászló) is tartalmazó zászlókkal, jelképekkel . Hivatalo s
lengyel közlés szerint e putyinbarát, és számos alkalommal fenyeget ően fellépő társaság tagjaina k
beutazási kérelmét az elmúlt hetekben (és a korábbi években is) megtagadták a határőrizetért felelő
lengyel hatóságok.

A nyugati országok ellen folytatott orosz hibrid háború számos puha befolyásolási eszközt használ t
az elmúlt években Kelet-Európában. A titkosszolgálati műveleteken túl mindennek része a sajá t
történelemértelmezés hangsúlyos megjelenítése, ami túllép a katonai emlékm űvekhez kapcsolódó ,
nemzetközi szerződésekben is szabályozott megemlékez ő tiszteletadáson . Nem véletlen, hogy hazán k
fontos partnere, a Visegrádi Együttm űködés egyik meghatározó országa, Lengyelország provokatí v
akciónak minősítette az Éjjeli farkasok felvonulását, és erre hivatkozva nem engedték be őket az
országukba .

Egy ilyen csapat hazánkban történő fogadása, beutazásuk engedélyezése nyilvánvaló belbiztonság i
megfontolások után történhet csak . Felmerül, hogy volt-e előzetes hivatalos vagy egyéb módon ,
forrásból szerzett információja a magyar hatóságoknak és szolgálatoknak, történt-e előzete s
kockázatelemzés és -felmérés, és figyelemmel kísérték-e magyarországi tartózkodásukat . Mindezek
alapján tisztelettel kérdezem a Miniszter urat, hogy:

• Volt-e előzetes információja a magyar hatóságoknak az Éjjeli farkasok nev ű orosz ,
putyinbarát motorosklub magyarországi utazásáról ?

• Az illetékes határőrizeti szervek miért nem tagadták meg a beutazási kérelmek kiadását a klu b
tagjai számára? Volt-e ebben kommunikáció a hazánkhoz hasonlóan EU-tag Lengyelorszá g
illetékes hatóságaival, volt-e nemzetközi partnerségen alapuló együttm űködés a rendvédelmi
és biztonsági szervek között a lengyel fél beutazást megtagadó döntése után ?

• Az Éjjeli farkasok magyarországi tartózkodása idején történt-e speciális rend őri intézkedés ,
figyelemmel kísérték-e a magyar hatóságok az Éjjeli farkasok magyarországi programjait?



• Miért nem léptek fel a magyar földön történt, törvénysért ő , tiltott önkényuralm i
jelképhasználat ellen, amelyre vonatkozóan videófelvételes bizonyíték áll rendelkezésre ?
Volt-e jelen az érintett katonai emlékhelyeken magyarországi hatósági személy, aki ekkén t
elmulasztotta az intézkedést ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2017 . május 8 .
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